

R E F E R A T

3. følgegruppemøde d. 2. April

Referat

Jørgen indledte med kvittering for et godt afviklet lodsejermøde.

Jens Henrik synes også det var et godt møde, men har nogle indvendinger omkring indsatskravet i Musholm Bugt, der er påvirket af Musholm havbrug.

Ib var også tilfreds med mødet. Han bemærkede, at det er en udfordring hvis projekterne i GT skal være på bekostning af naturen.

Jens Henrik havde en kontakt til to lodsejere, som han vil sende en mail til os om. De er interesserede i at være en del af omlægningsplanen.

Nordskovsprojektet skal være i fokus ligesom med Valbygård.

Henrik Birch gjorde opmærksom på grundvandsinteresserne.

Forvaltningen indkalder lodsejere i eboks til konkrete lodsejermøder, hvor de bliver informeret om, at der kan være et muligt projekt på deres areal.

Der er nyt møde i følgegruppen d. 30. April kl. 14-16